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     前言
这种新方法是为所有想要体验手风琴乐趣的人创造的。

该方法的优势在于您对音乐知识是从零开始并稳步增加的。

在第1部分中，呈现出许多和弦。此外，还提出了一些相对于手指位置的延伸和变化、连奏等
观点。

我们选择的作品是熟悉的歌曲和原创作品。

音乐理论的要素在适当的点上呈现。

我们祝您顺利愉快的使用您的乐器。

Iwan Michailov
en

Hans van Schuppen

Foreword
This new method was created for all those who want to experience enjoyment from playing the accordion.

The strength of this method is that your musical knowledge starts at zero and steadily increases.

In part 1 a number of chords are presented. A number of ideas are also presented such as extension and
changing of ¿nger�positions, legato etc.

The pieces we have chosen are both familiar popular songs and original compositions.

Elements of music theory are presented at the appropriate points.

We wish you success and pleasure with your instrument.

Iwan Michailov
and

Hans van Schuppen

https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor
https://www.tracker-software.com/product/pdf-xchange-editor


6

2.键和键盘
白键彼此相邻。黑键以两个和三个为一组交替，位于白键之间。组中的两个黑键左边的白键始终
是C。

2. The keys and the keyboard
The white keys are next to each other. The black keys alternate in groups of two and three and are between
the white keys. The white key left of the group two black keys is always a C.

一些音乐概念
Some musical concepts

1.前言
整个世界是由许多语言而组成的，音乐也是一种语言。为了理解和学习
音乐，您需要学习如何阅读音符。我们使用字母表的前七个字母来命名
音符：a, b, c, d, e, f 和 g。

1. The beginning
The entire world consists of many different spoken languages and music is also
a language. In order to understand and learn music, you have to learn how to
read the notes. We use the first seven letters of the alphabet to name the notes:
a, b, c, d, e, f and g.

A

f g a

B

b

C

c

D

d

E

e

F

f

G

fedcbag

3.低音
低音用于伴奏，但也可以用它们演奏旋律。前两行是根低音或者基本的（即，如果你有至少40个
低音按钮）。第一行是第三行的低音。在基本低音的第二行，你会找到根音C，这是一个带孔的
低音按钮。第三行由大和弦组成。第四行由小和弦组成。第五行由第七个和弦组成。

3. The basses
The basses are used for accompaniment, but melodies can also be played with them. The first two rows are
the root-basses or fundamental ones (that is, if you have at least 40 bass buttons). The first rows are the
basses of a third. On the second row of the fundamental basses you find the root tone C, which is the bass
button with a hole. The third row consists of major chords. The fourth row consists of minor chords. The
fifth row consists of seventh chords.
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下面的曲子是用风箱演奏的，风箱的拉动的节奏为4拍进4拍出。
The following pieces are played with the bellows receiving 4 counts out and 4 counts in.

& 44 w
练习 2 / Exercise 2 :

1

w
2

w
3

w
4

w� w� w� w
这段也是每小节为4拍。
These also receive 4 counts to the measure.

� �� w
1

w
2

w
3

w
4

练习 3 / Exercise 3 :

w
5

w� w� w

尝试在低音板上找到一个带有凹槽的按钮。这是C的根低音，在它上面是根低音-G音。

Try to find the button with the groove on the bass-board. This is the root-bass of C and above it is the root
bass-tone G.

G

C

首先我们练习基本的低音C音。

First we practice with the fundamental bass-tone C.

� �� w w w w

练习 4 / Exercise 4 :

C bas

第四根手指
fourth finger
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圆舞曲
The Waltz

我们现在要练习圆舞曲的伴奏。圆舞曲在小节中有3拍，你可以在低音部弹奏4-3-3（指法）。
注意：弹奏第一个低音长而另外两个低音短。

We are now going to practice the accompaniment to a waltz. A waltz has three counts to the measure and
you play 4-3-3 (fingering) in the bass. Pay attention: Play the first bass long and the other two short.

� 4� �
4
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3
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� ��� ���
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3

C

� �
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练习 27 / Exercise 27 :

3拍子
3 counts

音符后面的一个点为它前面的音符值的一半。

A dot after a note receives half the value of the note that precedes it.
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四分休止符
Quarter rest

四分休止符接收的值和四分音符是一样的。

The quarter rest receives the same value as the quarter note.

Travelling Mouse
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练习 31 / Exercise 31 :
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Da Capo al Fine：再次重复弹奏曲段，直到出现Fine(end)字样结束。
也需要注意低音。这个伴奏呈现了一个强低音线。你以  4

3 3 4
3 3（指法）在低音中弹奏。首

先分别用单手来练习这首曲子。

Da Capo al Fine: play the piece another time from the beginning and stop where the word Fine
(end) appears.
Also pay attention to the bass. This accompaniment provides a strong bass line. You play 4

3 3 4
3 3

(fingering) in the bass. First practice this piece with each hand separately.

D.C. al Fine

Disco Fun

&
�

44
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练习 48 / Exercise 48 :
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